

Title (en)

Manhole cover.

Title (de)

Schachtabdeckung.

Title (fr)

Regard de chaussée.

Publication

EP 0083007 A1 19830706 (FR)

Application

EP 82111515 A 19821211

Priority

FR 8124375 A 19811229

Abstract (en)

On the periphery of the frame (1) of the manhole there are three bearing surfaces which are at 120 DEG relative to one another and of which two are ramps (7) inclined circumferentially in the same direction and one is a plane rest (5). Three interposed counter-rests consist of an oblique vertical stop (6) located between the two ramps and of two radial overhanging downward counter-rests (10). The cover has six respectively associated surfaces. It is placed askew, plane rest on plane rest, then it descends helically, encounters the stop (6) and is returned up against the downward counter-rests of the frame. <IMAGE>

Abstract (fr)

Sur la périphérie du cadre (1) sont prévues trois surfaces d'appui à 120° les unes des autres, dont deux rampes (7) inclinées circonférentiellement dans le même sens et un appui plan (5). Trois contre-appuis intercalaires sont constitués par une butée verticale oblique (6) située entre les deux rampes et par deux contre-appuis descendants (10) radiaux et en surplomb. Le tampon comporte six surfaces respectivement associées. On le pose de biais, appui plan sur appui plan, puis il descend hélicoïdalement, rencontre la butée (6) et est renvoyé sur les contre-appuis descendants du cadre.

IPC 1-7

E02D 29/14

IPC 8 full level

E02D 29/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

E02D 29/14 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2192580 A7 19740208 - PONT A MOUSSON [FR]
- [A] DE 1107158 B 19610518 - PASSAVANT WERKE
- [A] GB 482517 A 19380330 - FREDERICK TURNBULL
- [A] FR 2082237 A5 19711210 - PONT A MOUSSON
- [A] DE 2049923 A1 19720413

Cited by

GB2250307A; US11401681B2; EP0481938A3; US5279083A; US2018291609A1; US10550562B2; WO9722760A1; WO9101412A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0083007 A1 19830706; FR 2519046 A1 19830701

DOCDB simple family (application)

EP 82111515 A 19821211; FR 8124375 A 19811229